



UPS基金會支票頒贈儀式

位於毅誠工場的「康姨餅房」再度榮獲「UPS基金會」贊助五萬美元（折合約港幣三十九萬元）以擴充餅房。UPS代表Mr. Joe A.REUTER及Mr. Tim ROBINSON於2016年5月27日來訪，並進行支票頒贈儀式。為隆重其事，本會副主席施家殷先生代表機構在當日接受捐款。儀式過後，各嘉賓隨即參觀工場及曲奇製作過程，當日餅房更首度向嘉賓展示特別製作並印有UPS標誌的曲奇，給嘉賓們一個很大的驚喜。

另外，工場現正申領食物製造廠牌照，而「UPS基金會」的捐款正好為計劃提供資金，為添置相關器材和擴充餅房做好準備，以便在牌照批出後，可馬上進行改動工程，盡快為服務使用者提供更多烘焙、物流及運輸等一系列的工作培訓機會。

自餅房成立以來，毅誠工場的整體收入有顯著的增長，截至2015-16年度已累計超過15%的增幅。同時，康姨餅房約有50位服務使用者曾經參與跟曲奇生產或相關工種的訓練，發揮服務使用者的潛能，達到社區共融的目的。



Cheque Presentation Ceremony of The UPS Foundation

Madam Hong's Bakery, located in Ngai Shing Workshop, was again sponsored by The UPS Foundation of an amount of USD \$50,000 (approximately HKD \$390,000) for expansion purpose. Mr. Joe A.REUTER and Mr. Tim ROBINSON, the representatives of The UPS Foundation, visited to our Society on 27 May 2016 and conducted the Cheque Presentation Ceremony. To commemorate the event, Mr. Kyran SZE, Vice Chairman of Fu Hong Society, received the donation on behalf of the Society. After the ceremony, all guests proceeded to visit the Workshop and view the cookies-making process. The Bakery also displayed the cookies stamped with the UPS logo to the guests for the first time, which were tailor-made for UPS (Hong Kong). The guests were all pleasantly surprised.

Besides, the Workshop is in progress of applying for a Food Factory License and the timely donation from The UPS Foundation allows the Workshop to purchase equipment and prepare for the expansion. Thus, reconstruction can kick start immediately once the License is issued. A series of work-related training opportunities on baking, logistics and transportation, etc, can be provided to the service users as soon as possible.

Ever since the set-up of the Bakery, there has been a significant growth in the overall income of Ngai Shing Workshop. The accumulated growth has exceeded 15% as at the year 2015-2016. At the same time, around 50 service users have participated in the trainings related to cookie production and other relevant areas at Madam Hong's Bakery. Their potential is developed and the goal of social inclusion is achieved.